
Verksamhetsplan för SPHKs rasklubb för Siberian Husky 2021 
 
 
Årsmöte skulle preliminärt hållits i februari i Åsarna, men blev förskjutit på grund av Corona 
pandemin. Nu planeras ett digitalt årsmöte i maj. 
 
Avelsrådet arbetar med översynen av RAS och andra rasfrågor. Ett utbyte/samarbete 
tillsammans med de andra tre rasernas inom SPHK har inletts. Styrelsen arbetar med rasens 
särprägel som polar slädhund. I detta ingår även avelsfrågor. 
 
Inom SPHK pågår planering av en exteriördomarkonferens hösten 2022. Ett gemensamt 
arbete har påbörjats. Ett nytt raskompendium ska tas fram till konferensen. Rasklubben 
arbetar med detta. Arbetet leds centralt så att kompendierna får ett enhetligt upplägg. För 
siberian husky pågår även ett arbete med en ny översättning av rasstandarden. FCI vill ha ett 
enhetligt upplägg av alla rasstandarder. Den nya översättningen kommer att fastställas av 
SKK.  
 
Styrelsens kommer att ha en arbetshelg under året. 
 
Rasspecialen kommer att hållas i Mora i oktober 2021.Tanken är att undvika krockar mellan 
ringarna samt att det ska finnas andra aktiveter kopplade till rasen. Vi hoppas också att det ska 
finnas mer tid för att umgås. 2021 kommer endast en domare att anlitas beroende av antalet 
anmälningar. 
 
Rasklubben kommer att medverka med en gemensam rasmonter för de polara 
raserna på Stockholms Hundmässa i december. 
 
Samarbetet mellan distrikt och rasklubbar, då det gäller arrangemang, ska främjas. 
 
Styrelsen ska titta på hur vi tydligare kan profilera klubben, vad rasklubben står för och 
arbetar för. Den naturliga platsen att söka information om rasen ska vara hemsidan.  
 
Styrelsen kommer även driva frågan kring meriteringar i SPHK. Styrelsen saknar fortfarande 
dragansvarig.  
 
Styrelsen 


